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PERSBERICHT 

Steeds meer sport in 
Anderlecht... en het 
kost geen bal! 

 

Op initiatief van Julien Milquet, schepen van Sport, met steun van Fabrice Cumps, 

burgemeester van Anderlecht en het schepencollege, viert Street Sport zijn tiende 

verjaardag en breidt het zijn aanbod uit. Anderlecht, meer dan ooit sportieve gemeente. 

  

Sinds de lancering in 2013 trekt Street Sport steeds meer jongeren naar de pleinen van Ander-

lecht om verschillende sportdisciplines uit te proberen.  Aangemoedigd door dit succes heeft het 

gemeentebestuur besloten om deze activiteiten niet meer te beperken tot een periode van drie 

maanden, maar ze het hele jaar door aan te bieden! 

“We hebben gezien hoe belangrijk straatsporten zijn voor sommige jongeren, dus hebben we 

ervoor gekozen ze het hele jaar door aan te bieden. Street Sports biedt de kans om een sport 

gratis en onder begeleiding te beoefenen.  Daarbij is het belangrijk om erop te wijzen dat er ook 

activiteiten worden georganiseerd die 100% voor vrouwen zijn”, luidt het tevreden bij Fabrice 

Cumps, burgemeester van Anderlecht. 

“De partnerschappen met Sport2Be, RSCA en de vzw Growing by Hockey vormen de basis van 

onze nieuwe aanpak om sport in de openbare ruimte te promoten.  Bovendien is de renovatie en 

creatie van een aantal lokale voorzieningen ook een stap in die richting”, voegt Julien Milquet, 

schepen van Sport, toe.   

Om de verjaardag van Street Sport te vieren, vinden er introductiesessies basketbal plaats in het 

Peterbospark en het Verdipark en introductiesessies hockey op het Jorezplein. 
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Ook zullen er voetbalwedstrijden zijn op de agora van het Verdipark, Kleine Scheutpark en Rau-

terpark. 

“We zijn eveneens verheugd dat we, dankzij onze nauwe banden met RSCA, kunnen aankondi-

gen dat de scouts van de grootste club van het land meerdere keren per jaar ter plekke zullen 

zijn om jong talent, waarvan het wemelt in onze gemeente, te spotten”, zegt Julien Milquet, sche-

pen van Sport, verder nog. 

“Het verstandig gebruik van de openbare ruimte en de lokale infrastructuur blijft een duidelijke 

prioriteit voor ons, en de ontwikkeling van sport is een prachtige manier om dit te bereiken”, besluit 

Fabrice Cumps, burgemeester. 

 

 


